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CONSELL DE GOVERN 

 

A la ciutat de València, el dia 11 de març de 2025, a les 09,15 hores, a la Sala de Juntes 

del Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá i amb 

l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió 

ordinària el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

ASSISTENTS AMB VOT: 

Maria Vicenta Mestre Escrivá, Rectora 

Maria Elena Olmos Ortega, Secretària 
General 

Juan Vicente Climent Espí, Gerent 

 

Designats per la Rectora 

Isabel Vázquez Navarro, Vicerectora 
d’Estudis 

Ernest Cano Cano, Vicerector d’Ordenació 
Acadèmica i Professorat 

Ángeles Solanes Corella , Vicerectorat de 
Formació Permanent, Transformació 
Docent i Ocupació 

Carlos Hermenegildo Caudevilla, 
Vicerector d’Investigació 

Rosa Mª Donat Beneito, Vicerectora 
d’Innovació i Transferència 

Carles Padilla Carmona, Vicerector 
d’Internalització i Multilingüisme 

Joaquín Aldás Manzano, Vicerector de 
Planificació, Qualitat i Tecnologies de la 
Informació 

Justo Herrera Gómez, Vicerector 
d’Economia i Infraestructures  

Pilar Serra Añó, Vicerectora de 
Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable  

Silvia Martínez Gallego, Vicerectora 
d’Igualtat, Diversitat i Polítiques Inclusives 

Marcos Durá Gimeno, Delegat de la 
rectora per a estudiantes i estudiants 

María Vicenta Alandí Palanca, PTGAS  

Fuensanta Domenech Roda, Directora 
SIUV 

 

Deganes i Degans amb veu i vot 

Amparo Ruiz Saurí, Degana Fac. Medicina 
i Odontologia 

Clara Viana Ballester, Degana Fac. Dret 

Francisco Muñoz Murgui, Degà Fac.  
Economia 

Maria Rosa Álvarez Sellers, Degana en 
funcions Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació 

Manuel Lomas Cortés, Degà Fac. 
Geografia i Història 

Ferran Calabuig Moreno, Degà Fac. 
Ciències de l’Activitat Física i Esport 

Sofía Pérez Alenda, Degana Fac. 
Fisioteràpia 

Elena Mut Montalvá, Degana Fac. Ciències 
Socials 

Ismael J. Mingarro Muñoz, Degà Fac. 
Ciències Biològiques 

Enric Valor i Micó, Degà Fac. Física 

José Salvador Moll Cebolla, Degà Fac. 
Ciències Matemàtiques  
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Representant departaments:  

Juan Gambini Buchón (C. Blasco Ibáñez) 

Mª Ángeles Soler Movilla (C. Tarongers) 

Roc Ros Palau (C. Burjassot-Paterna) 

 

Representant Instituts universitaris:  

Francisco Alonso Pla 

 

Representant del Consell Social:  

 

Representants elegits pel Claustre: 

PDI Doctor amb vinculació permanent: 

José Manuel Almerich Silla 

José Manuel Claver Iborra 

Pedro Cillero Salomón 

Emilia Ferrer García 

Javier Guardiola García 

Marcela Isabel Jabbaz Churba 

Begoña Milian Medina 

Mª Natividad Orellana Alonso 

 

PDI no Doctor o sense vinc. permanent: 

Vicente García Santos 

 

PTGAS: 

Carlos Javier López Benedí 

Jacinto José Torrecillas Martínez 

PIF: 

Zaira Torres Romero 

 

Estudiantat:  

Laia Darós Serrano 

María Vigo García 

 

ASSISTENTS SENSE VOT: 

Deganes i degans: 

Maria Elena Cantarino Suñer, Degana Fac. 
de Filosofia i Ccies. de l’Educació 

Antonio Martínez Sabater, Degà Fac. 
d’Infermeria i Podologia 

Ana Maria Botella Nicolás, Degana de la 
Fac. de Magisteri 

Rafael Ibáñez Puchades, Degà Fac. 
Química 

Hortensia Rico Vidal, Degana Fac. 
Farmàcia i Ccies. Alimentació 

José Rafael Magdalena Benedicto, 
Director ETS Enginyeria 

Mª Amparo Tórtola Baixauli. Directora de 
l’Escola de Doctorat 

 

Representació Sindical 

Carmen Hernández Ortega, Presidenta 
Junta PAS 

Rafael Moll Noguera, President Comitè 
d’Empresa 

 

Excusen la seua assistència:  

Assistents amb veu i vot: 

Designats per la Rectora: Ester Alba Pagán, Vicerectora de Cultura i Societat 

Elegits pel Claustre:  

PDI no Doctor o sense vinc. permanent: Rafael Fernández Maximiano 
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PTGAS:  Laura Coscollá Pascual 

Estudiantat:  Miguel Ángel Lavara Hortelano 

Joan Úbeda Gironés 

Assistents amb veu sense vot: 

Antonio Manuel Ferrer Manchón, Degà Fac. Psicologia i Logopèdia 

Aniceto Masferrer Domingo, President Junta del PDI 

 

Per a tractar els punts del següent: 

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 10 de febrer de 2025. 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

3. Aprovació, si escau, dels criteris de distribució i de l'Oferta Pública d'Ocupació per 

a l'any 2025 relativa a places dels cossos docents universitaris i de professorat 

permanent laboral. 

4. Aprovació, si escau, dels "Criteris per al desenvolupament de la carrera docent del 

personal docent i investigador de la Universitat de València per al curs 2025-2026". 

5. Aprovació, si escau, de l'Oferta de Curs Acadèmic 2025/2026. 

6. Modificació de l'acord d'adscripció de places per a l'estabilització de personal 

investigador de programes d’excel·lència amb els certificats I3 o R3. 

7. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfils i tribunals de places per a 

l'estabilització de personal investigador de programes d’excel·lència amb els 

certificats I3 o R3. 

8. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal de places de Professorat 

Permanent Laboral (OPO 2022 i OPO 2024). 

9. Aprovació, si escau, de la Relació de Llocs de Treball del PDI de la UV corresponent 

a l'any 2024. 

10.  Aprovació, si escau, de Venia Docendi al professorat de centres adscrits. 

11.  Aprovació, si escau, del reglament de matrícula de la universitat de valència per a 

títols de grau i màster oficial. 
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12.  Elecció, si escau, per a cobrir una vacant en la Comissió de Convivència, entre els 

membres del Consell de Govern, representants de l’estudiantat (art. 57 Codi 

Convivència i Bones Pràctiques UV). 

13.  Aprovació, si escau, de l’oferta de Títols Propis de la Universitat de València per al 

curs 2025-2026. 

14.  Aprovació, si escau, de contractes de llicència de drets d’us i explotació. 

15.  Aprovació, si escau, de l’informe de Seguiment de la Bústia de Queixes, 

Suggeriments i Felicitacions de la Universitat de València del curs 2023-2024. 

16.  Aprovació, si escau, d'autorització del contracte de “Neteja de diverses 

dependències de la Universitat de València (PCA25 - 202513-22)” en superar el 

valor estimat de dotze milions d'euros. 

17.  Aprovació, si escau, d'autorització del contracte de “Construcció de l’edifici 

«Joaquim Català» en el Campus de Burjassot (PCA25 - 2025116)” en superar el 

valor estimat de dotze milions d'euros. 

18.  Aprovació, si escau, d'autorització del contracte de “Construcció d'un nou edifici per 

a la Facultat de Ciències Biològiques (PCA25 - 2024085)” en superar el valor 

estimat de dotze milions d'euros. 

18bis. Aprovació, si escau, de la signatura dels contractes patrimonials entre la 

Universitat de València i el Consejo Superior de Investigaciones Científicas (CSIC), 

per a la constitució gratuïta d'un dret de superfície en una parcel·la per a la 

construcció de l'edifici per a albergar la nova seu del “Centre d'Investigacions sobre 

Desertificació” i per a la constitució gratuïta d'un dret de superfície en una parcel·la 

per a la “construcció i instal·lació d'un laboratori de contenció biològica de nivell 3 

(NCB3)”. 

19.  Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

20.  Torn obert de paraules. 

 

Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 

declara oberta la sessió. 

A continuació, es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 
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1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 10 de febrer de 2025. 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 

Virtual. 

S’obre un torn d’intervencions. 

La Sra. Rectora dona la paraula al professor Javier Guardiola, que comenta que en l’acta 

sotmesa a aprovació, es fa constar que la Rectora demana als membres del Consell de 

Govern que es sumen al rebuig al plans manifestats pel Govern dels Estats Units, respecte 

a la intenció de desplaçar el poble de Gaza i disposar d’aquest territori, i tot seguit s’afirma: 

“Els membres del Consell de Govern així ho fan.”  

El professor entén que l’acta és en aquest extrem imprecisa, perquè no hi hagué cap 

votació ni pronunciament explícit del Consell de Govern, i no es pot pressuposar la voluntat 

d’un òrgan col·lectiu ni deduir-la de l’absència de contestació a una afirmació. 

Tot i això, aclareix que la seua objecció no és al fons de la qüestió, sinó a la forma, i a fer 

constar un posicionament del Consell de Govern sense un acord exprés al respecte. 

La Sra. Rectora pren la paraula i diu que discrepa de la exposició del professor Guardiola 

perquè en la seua intervenció, es va dirigir als membres del Consell de Govern que estaven 

presents i els va preguntar si estaven tots d'acord amb posicionar-nos rebutjant els plans 

manifestats per el president dels Estats Units. En aquest moment, afegeix la Sra. Rectora, 

ningú va dir que no; molt al contrari, va veure gestos amb el cap d'assentiment per part 

dels presents, per posicionar-se en contra del que Trump havia manifestat. 

Tot seguit, la Sra. Rectora manifesta que si alguna persona no està d'acord, doncs que ho 

pose de manifest en aquest moments. Efectivament, reconeix que no es va votar i no va 

demanar votació perquè tampoc estava en l'ordre del dia.  

A més, recorda que va dir que aquesta era la posició que calia mantenir com a Universitat 

de València respecte a aquest tema, els assistents assentien amb el cap. 

Novament reitera que, si algun membre no està d'acord en aquest posicionament, es pot 

incloure a l'acta, però també considera que aquest fet no es pot passar per alt en una 

Universitat com la nostra. 

Per acabar, conclou que si el Consell de Govern està d'acord en llevar de l'acta la frase “Els 

membres del Consell de Govern així ho fan”, es pot suprimir, però la seus percepció va ser 

la que ha descrit. 
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Dit açò, cap membre es manifesta en contrari i per assentiment dels membres del Consell, 

es pren l’acord següent:  

ACGUV 38/2025: “Aprovar l’acta del Consell de Govern de 11 de 
febrer de 2025”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 

 

 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

La Sra. Rectora dona la benvinguda als membres del Consell de Govern que té lloc just 

després d’una setmana marcada per un fenomen meteorològic advers, una DANA que ha 

dut a adoptar mesures com l'aplicació de la docència en línia al llarg d’un parell de dies, 

després de suspendre l’activitat docent el passat dimarts. 

Agraeix, una vegada més, la tasca del Comitè d’Emergències en la proposta de l’adopció 

dels nivells d’emergència en cada moment. Decisions que es basen en les informacions 

públiques dels organismes, estructures i Administracions Públiques implicats en cada 

moment d’una emergència. Això és, des de 112 Generalitat Valenciana, Agencia Estatal de 

Meteorología i les decisions adoptades per cadascun dels ajuntaments de les poblacions 

on la Universitat de València desenvolupa les seues activitats, i de les zones de les quals 

provenen, en desplaçaments diaris, elevats volums de membres de la comunitat 

universitària, així com la informació sobre xarxes viàries i serveis públics de transports i de 

coordinació de carreteres. 

També agraeix als degans, deganes i director de centres de la Universitat per la seua tasca 

de coordinació en l’aplicació de les mesures de la docència en línia. Agraïment que fa 

extensiu al professorat i també al PTGAS que ha desenvolupat les seues activitats en mode 

de teletreball i de treball a distància, aconseguint que no es ressentira l’activitat tècnica i 

administrativa de la Universitat de València al llarg dels darrers dies. 

Dona les gràcies també al moviment estudiantil, a la seua representació, pel suport donat 

a les mesures adoptades que sempre es fan pensant en les persones, que són la prioritat 

i recorda que eixe va ser l’esperit de les mesures adoptades a finals de passat mes 

d’octubre, en la terrible situació de DANA que va provocar la gran inundació de 

catastròfiques conseqüències. 
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Per completar la informació que va proporcionar al passat Claustre, relativa a la concessió 

de les ajudes a l’estudiantat afectat per la DANA, posa en coneixement del Consell de 

govern que aquesta mateixa setmana es publicarà la resolució definitiva de concessió de 

les ajudes, una vegada complerts tots els tràmits legals corresponents i, per tant, una 

vegada publicada s'estarà en condicions de fer el pagament ràpidament a cadascuna de 

les persones beneficiàries.  

En eixe sentit, en el proper Consell de Govern anuncia que donarà informació complida de 

l’estat d’execució d’aquestes beques pròpies que han suposat un important esforç 

pressupostari de la Universitat.  

Agraeix a la gerència, en la persona del Gerent i de la Vicegerenta de Coordinació 

Econòmica i de Serveis, Beatriz Gómez, així com a la vicerectora d’Estudis, Isabel Vázquez, 

i els equips del Servei d’Estudiants i el SeDi, el treball realitzat al llarg d’aquest temps per 

poder arribar a aquest punt, que es una ajuda més de les moltes que necessiten les 

persones afectades. 

I per això no vol deixar de recordar que la petició continua i reiterativa davant la Generalitat 

Valenciana, per poder aconseguir una autorització per a desplegar un programa d’ajuts 

equivalent al de l’estudiantat per a tot el personal. Una política que l’actual normativa 

autonòmica impedeix desplegar. 

I, acabant amb la referència a les qüestions relacionades amb la DANA, informa al Consell 

de Govern que el Jutjat de Primera Instància i Instrucció número 3 de Catarroja s’ha 

adreçat a la Universitat de València per requerir, en un termini de deu dies, la següent 

informació: “qué órgano tomó la decisión de suspender las clases el 29 de octubre de 

2024, en qué información se sustentó y si contó con algún técnico que participó en dicha 

decisión”,... tot això en el marc de les diligències prèvies que està practicant en relació a les 

morts per les inundacions del passat 29 d’octubre. La Sra. Rectora comunica al Consell 

que aquest informe ja ha estat tramés, en temps i forma. 

I continuant amb l’exposició, dona la benvinguda a nous membres del Consell de Govern. En 

concret, la Sra. Zaira Torres Romero, en substitució de la Sra. Laura Antón González, i el 

Sr. Joan Úbeda Gironés, en substitució del Sr. Víctor Estevan Martínez. Tots dos foren 

elegits en el Claustre, la Sra. Torres en representació del Personal Investigador en 

Formació, i el Sr. Úbeda en representació de l’estudiantat. 
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Als nous membres els agraeix el compromís de representació dels col·lectius que 

conformen la nostra Universitat i també agraeix el treball realitzat per les persones que us 

han precedit i que foren elegides pel Claustre, màxim òrgan de representació de les 

persones, que cada dia fan possible la Universitat de València. Claustre que recorda, es va 

reunir, en sessió ordinària, el passat dia 26 de febrer. 

En aquesta reunió ordinària del Claustre, a més de l’elecció de representants en diferents 

òrgans i comissió amb places vacants, la Sra. Rectora va presentar el seu Informe al 

membres, i la Síndica de Greuges va presentar el seu Informe corresponent al curs 

acadèmic passat i és per això que dona les gràcies a la Síndica i el seu equip, que du a 

terme una tasca de defensa de la comunitat universitària. 

Una comunitat universitària que viu el mes de març alçant, una vegada més, la seua veu en 

la defensa de la igualtat efectiva entre homes i dones. En la lluita contra la violència contra 

les dones, en l’erradicació de comportaments masclistes que, en la societat actual, encara 

són persistents, i que sembla que, de la mà d’algunes ideologies arreu del món tracta de 

lluitar contra un moviment que, a Espanya, des de fa cinquanta anys, celebrem. 

I recorda que és una celebració que es du a terme des de 1975, any en què va iniciar el 

procés de Transició cap a la democràcia actual després de la mort del Dictador que havia 

estat el garant d’una societat on les dones no eren lliures. I hui, des de la llibertat, ha de 

continuar avançant en eixa sendera igualitària, sense desfallir. 

Així, després d’ajornar pel nivell d’emergència meteorològica l’acte previst a l’edifici del 

Rectorat, el passat dissabte 8 de març llegírem el Manifest de CRUE-Universidades 

Españolas al Claustre del nostre edifici històric del carrer de La Nau, just abans d’assistir 

a l’Ajuntament de València a l’acte de lliurament de guardons de Talent Femení per part de 

l’ajuntament, que va guardonar la nostra Universitat en la forma d’un projecte i d’una dona, 

a les quals es referirà posteriorment en l’apartat d’informe sobre premis i reconeixements. 

Seguint amb aquest informe, la Sra. Rectora posa en coneixement dels presents, que 

l’Espai Vives ha acollit aquest mes de febrer la celebració de la Lliga de Debat Universitària 

en la seua fase local de la Universitat de València i també la celebració del Dia de la Ràdio, 

amb una emissió en directe de la ràdio d’A Punt en la que va ser una iniciativa coordinada 

d’À Punt Mèdia, UVcomunicació i la Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació. També 
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ha acollit la reunió de la Comissió Assessora Estudiant, CAES,  així com de l’Asamblea 

General de la Asociación Nacional de Estudiantes de Matemáticas. 

És, així, l’Espai Vives, un espai viu, de serveis a l’estudiantat, però també un espai d’estudi, 

treball i oci, junt a la seu de nombroses activitats. 

D’elles, recomana l’exposició “Habitar el Vives. Memòria d’un espai universitari”, una gran 

exposició que fa un repàs a la història de l’edifici però sobre tot, a la vida que va acollir, a 

les formes de vida de les persones, a les activitats que es desplegaren i que conformen 

part d’una memòria col·lectiva, la d’aquesta Universitat.  

Agraeix a totes les persones que contribuïren a fer habitable aquell espai, a donar-li una 

vida cultural necessària per ser molt més que una residència, esdevenint, així, un espai 

simbòlic en l’imaginari col·lectiu universitari de cada temps, com ben bé posen en valor els 

seus dos darrers directors, presents en aquell acte, als que agraeix el seu treball i la seua 

companyia aquell dia. Es refereix als professors Lluís Puig i José María Goerlich. 

I, parlant d’exposicions, informa que el passat 20 de febrer va inaugurar l’exposició 

“Gastronomia Medieval, el Llibre de Sent Soví”. 

Totes dues exposicions, la del Vives i la de Sent Soví, se centren en el patrimoni històric-

artístic de la UV: un edifici emblemàtic i un llibre singular, un receptari que és el segon més 

antic que es conserva al món. I són exposicions que, a més d’una elevada qualitat, porten 

associades un conjunt d’activitats que li donen una dimensió experiencial addicional. 

És per això que vol felicitar l’equip d’exposicions d’UVcultura per el seu treball, sota la 

direcció de la vicerectora de Cultura i Societat, Ester Alba, i dels comissaris de les 

exposicions, professors d’aquesta Universitat que compta amb un destacat capital humà, 

compromès, també, amb la seua Universitat. 

A continuació la Sra. Rectora informa al Consell de Govern que el passat 21 de febrer 

tingué lloc l’acte de celebració del vint-i-cinquè aniversari de la creació de la Facultat de 

Ciències Socials, inaugurant, a més, un mural que s’incorpora a eixe patrimoni artístic 

universitari que, amb el pas del temps, esdevindrà, de ben segur, part de la història de la 

UV i serà una digna representació de l’art i els valors del temps que vivim. 

Un temps que és ben complex, com evidencia la geopolítica mundial a la qual s'ha referit en 

reiterades ocasions. Però no per això cal deixar de continuar treballant per un món millor, 
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més just i també més digne, on la base del progrés social ha de trobar-se fonamentada, 

també, en el desenvolupament de la ciència i el coneixement, i la seua aplicació pràctica. 

És per això que vol agrair a totes les persones que, al llarg del temps, han cedit el seu cos 

a la ciència a la nostra Universitat, recordant que va inaugurar el passat 24 de febrer 

l’escultura “Altruisme” a la plaça Darwin, junt a les portes d’accés laterals a la Facultat de 

Medicina i Odontologia. Explica que eixe dia, en la seua intervenció, tant el coordinador del 

programa de donació de cossos a la ciència com la Degana de la Facultat de Medicina i 

Odontologia pronunciaren unes paraules no sols de gran bellesa, sinó de gran sentit històric 

perquè evidenciaren el progrés de la ciència mèdica i el treball en l’anatomia, la funció dels 

cossos humans, també en temps actual de desenvolupament tecnològic, en la docència de 

la Medicina i d’altres àrees de les Ciències de la Salut.  

La Sra. Rectora dona les gràcies a la degana, per les seues paraules que, a més, evidencien 

la trajectòria d’una universitat que és històrica però, alhora, està oberta a les grans 

innovacions no sols en la recerca sinó també en la docència, com és el cas del Centre de 

Simulació Integral en Salut, el CESIS, que és un referent en la docència de qualitat, un tret 

distintiu de la nostra Universitat. Una Universitat que compta amb persones excepcionals 

que, contínuament, estan rebent reconeixements pel seu treball. 

Així, informa al Consell de Govern que, com ha dit abans, el passat dissabte 8 de març es 

lliuraren els reconeixements al Talent Femení de l’Ajuntament de València al programa 

GIRLS4STEM, per la seua iniciativa d’impulsar les àrees STEM entre les xiquetes i les joves. 

També va ser reconeguda amb aquest guardó municipal la catedràtica de Física Teòrica 

de la nostra Universitat i directora del nostre Institut de Física Corpuscular, la professora 

Núria Rius. 

Informa també que l’Institut Universitari d’Economia Social i Cooperativa, dirigit per la 

professora María José Vañó, ha rebut el premi a la investigació i docència en matèria 

d’organitzacions de participació atorgat per la Escuela de Especialización Profesional en 

Economía Social, Cooperativas y Otras Organizaciones de Participación, per la qual cosa li 

dona l'enhorabona. 

I anuncia que el sistema informàtic Silknow del grup de recerca ARTEC, dirigit per la 

professora Ester Alba, ha rebut el guardó Hispania Nostra a les Bones Pràctiques en 

Patrimoni Cultural i Natural. 
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Per altra banda, lamanta informar al Consell de Govern del traspàs de qui va ser 

catedràtica de la nostra Universitat i investigadora del Centre d’Investigacions sobre 

Desertificació, doctora Yolanda Picó. 

Així mateix, informa del traspàs de qui va ser Cap del Servei de Recursos Humans - PAS, i, 

posteriorment, directora de la Unitat d’Igualtat de la nostra Universitat, Sra. Carmen 

Tomás. 

Acompanya en el sentiment als seus companys i companyes i familiars. 

Continuant en aquest punt de l’ordre del dia, informa al Consell de Govern que, al llarg 

d’aquest mes, han continuat tenint lloc els Fòrums d’Ocupació, tot i que es va ajornar el del 

passat dijous per celebrar-se a l’aire lliure i, a més, en un moment de nivell d’emergència 

UV 3. 

Per això, vol que siguen aquestes paraules per continuar encoratjant a l’equip d’UVocupació 

i a les facultats que treballen colze a colze amb ells, moltes vegades, també, amb 

enfocaments interfacultatius, per apropar el món del treball a les i els estudiants. La Sra. 

Rectora dona l'enhorabona per eixe treball, i agraeix a la Vicerectora de Formació 

Permanent, Innovació Docent i Ocupació, Ángeles Solanes, per eixe nou impuls als Fòrums 

d’Ocupació. 

Explica que, especialment en el temps de celebració del 525 aniversari de la Universitat de 

València, ha fet la referència de que la nostra universitat és el resultat d’un somni, el de 

Jaume I, el rei Conqueridor, qui en crear el nou Regne de València va aconseguir dues 

lletres de gràcia papals per poder erigir una universitat nova en el seu nou regne. 

És cert que som el resultat d’eixe somni fundacional, diu la Sra. Rectora, però també de 

molts altres, d’un anhel de progressar com a institució amb titulacions que donaren 

resposta a les demandes de la nostra societat, tant del nostre estudiantat com de les 

estructures socials, Administracions i sistema productiu. 

Moltes vegades el desplegament d’eixes titulacions ha estat molt costós, perquè poques 

vegades en la nostra història podem dir que aquesta Universitat ha comptat amb els 

recursos necessaris per poder continuar expandint-se com podria. I no es referís sols als 

temps actuals, sinó al llarg de la nostra història com a Estudi General. 
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En eixe context, fa més de quinze anys, es va somiar en fer realitat una titulació que 

demandava la nostra societat. Una titulació de la qual no hi ha oferta pública, que per 

estudiar-la a la Comunitat Valenciana cal pagar la seua matrícula en una universitat privada.  

Mai s'ha considerat que això fos possible, i per això s'ha treballat per aconseguir fer realitat 

una oferta completa i integral com es mereix la societat valenciana, com es mereix aquest 

territori dinàmic que és hui en dia la Comunitat Valenciana. Com ho ha estat al llarg de la 

història del poble valencià. 

Es refereix a la titulació de Grau en Veterinària. La mateixa Sra. Rectora va ser, com a 

vicerectora d’Estudis durant el període rectoral del Dr. Francisco Tomás, la responsable de 

dur endavant eixa titulació, amb l’impuls de la Facultat de Farmàcia i la importantíssima 

aportació de la Facultat de Ciències Biològiques i explica que es va aconseguir desenvolupar 

un pla d’estudis validat, establir un pla de viabilitat de la titulació, que lògicament requeria 

d’una aportació extraordinària de recursos per part de la Generalitat Valenciana. 

Però la crisi fiscal, en plena era de la Gran Recessió, i les retallades públiques, que també 

afectaren com a sistema universitari públic, impediren aconseguir eixos fons. 

Eixe projecte, al quan mai no s'ha renunciat, que sempre ha recordat i reclamat, tant en el 

seu temps de vicerectora d’Ordenació Acadèmica i Professorat en l’equip del Rector 

Esteban Morcillo, com ja essent rectora, i això ben bé ho sap el president Puig, sempre ha 

estat damunt de la taula. 

I és per això que hui es complau anunciar que comença a ser una possibilitat real. El 

divendres 28 de febrer, al Palau de la Generalitat Valenciana, amb la presència de la 

degana de la Facultat de Farmàcia i Ciències de l’Alimentació i del degà de la Facultat de 

Ciències Biològiques, es va signar un protocol d’intencions a múltiples bandes. 

D’una part, l’Ajuntament d’Ontinyent i la Fundació Universitària de la Vall d’Albaida, junt a 

Caixa Ontinyent; d’altra, la Generalitat Valenciana, i, per suposat, la nostra Universitat. 

En aquest protocol d’intencions, totes les parts es comprometen a dur endavant les 

tasques necessàries per poder implantar el grau en Veterinària el més prompte possible 

al Campus d’Ontinyent de la Universitat de València. 

Per fer-ho possible, en aquest protocol, la Generalitat Valenciana ja consigna un milió 

d’euros de pressupost per desplegar tots els estudis i projectes necessaris per a fer 
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realitat les infraestructures necessàries i la plantilla requerida per a la implantació d’aquest 

grau. 

Ha estat un procés molt ràpid en el temps, explica, que no hauria estat possible sense la 

implicació i la capacitat d’influència de l’alcalde d’Ontinyent, Jorge Rodríguez a qui li agraeix 

junt al seu equip, la mediació per aconseguir fer possible aquesta inversió de la Generalitat 

Valenciana, que donarà resposta no sols a una demanda d’aquesta Universitat, ja demanda 

històrica, sinó a la demanda de la societat valenciana. 

I, sobre tot, la bona recepció i implicació de la Degana de la Facultat de Farmàcia i Ciències 

de l’Alimentació, Hortensia Rico, i del Degà de la Facultat de Ciències Biològiques, Ismael 

Mingarro, junt al compromís de la Vicerectora d’Estudis, Isabel Vázquez, i del Vicerector 

d’Ordenació Acadèmica i Professorat, Ernest Cano, al Vicerector d’Economia i 

Infraestructures, Justo Herrera, i al Gerent de la Universitat, Juan Vicente Climent. A tots 

els dona les gràcies per la seua visió d’aquest temps que, com ha dit abans, és ben complex, 

i de l’oportunitat que es té, no sols com a universitat pública, sinó com a societat valenciana. 

Explica la Sra. Rectora que és una oportunitat de continuar impulsant una docència de 

qualitat per a la nostra societat, una investigació puntera per al progrés científic i també 

per al desenvolupament dels nostres teixits productius en un vector de creixement que ha 

de ser necessàriament intel·ligent, sostenible i inclusiu per articular una societat més justa, 

més avançada i desenvolupada, més culta i amb majors nivells de benestar. Una societat 

que, com no es pot desitjar de cap altra manera, ha de ser una societat en igualtat. Una 

reivindicació que sostenim tot l’any però què, en el març per la igualtat, ens ha de fer cridar 

més alt encara per l’erradicació de la violència contra les dones i per una societat en 

igualtat real. 

La Sra. Rectora acaba així aquest punt i es posa, junt a l'Equip de Direcció, a disposició dels 

presents per resoldre qualsevol qüestió que puga sorgir, obrint un torn d’intervencions.  

No hi ha sol·licituds. 
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A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat, que comenta que explicarà els punts 3 i 4 de manera conjunta, encara que 

les votacions es faran per separat. 

 

3. Aprovació, si escau, dels criteris de distribució i de l'Oferta Pública d'Ocupació per 

a l'any 2025 relativa a places dels cossos docents universitaris i de professorat 

permanent laboral. 

4. Aprovació, si escau, dels "Criteris per al desenvolupament de la carrera docent del 

personal docent i investigador de la Universitat de València per al curs 2025-2026". 

 
El Vicerector saluda als presents i fa referència a la documentació dipositada en l'aula 

virtual, en concret al certificat de la taxa de reposició, el document amb la distribució de 

l'oferta pública d'ocupació per a l'any 2025 en les seues diferents finalitats i la proposta 

d'acord del Consell de Govern, amb el qual s'aprove l’oferta pública.  

Explica que aquest punt està molt relacionat amb el punt 4 de manera que, com ja s’ha dit, 

els tractarà conjuntament però amb vot separat de cadascun d’ells.  

 
Tots dos punts van tindre informe favorable per unanimitat en la Comissió de Professorat 

i també l’acord de totes les seccions sindicals en la Mesa Negociadora.  

 
Per una millor comprensió de la oferta pública d'ocupació de PDI per a l'any 2025, 

considera que s’ha de partir de la taxa de reposició, que es calcula amb el 120% de les 

vacants produïdes per jubilacions i per promocions a titular d'universitat i càtedra, etcètera, 

cosa que dona un resultat de 268 places.  

Aquestes places, segons la LOSU, tenen una reserva del 15% que s’ha de destinar a 

l’estabilització de personal investigador doctor amb el certificat I3 o R3. Això suposa 40 

places, que en la oferta es definiran com a places de Titular de Universitat o de Professorat 

Permanent Laboral (PPL).  

A partir d'ací, descomptades eixes places, s’ha de tenir en compte que enguany ha hagut 

un increment notable de les acreditacions, tant de PPL -Contractat Doctor- a Titular 

d'Universitat (TU), com de TU a Catedràtic d’Universitat (CU) i això influeix en la proposta 

de distribució presentada, que suposa un increment respecte a l’any anterior, d’unes 57 

acreditacions més de PPL a TU i 53 acreditacions més de TU a CU.  
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Amb eixes dades, i tenint en compte també que hi ha 95 contractes de de Professorat 

Ajudant Doctor que finalitzen el 31 de setembre de 2026, s’ha confeccionat la proposta 

de distribució de l'oferta pública d'ocupació que presenta el Vicerector i que passa a 

explicar a grans trets. 

 

S'han inclòs 52 places de PPL i 43 de TU per a l’estabilització del Professorat Ajudant 

Doctor, que finalitzen el seu contracte fins el 31 de desembre de 2026. Per altra banda, 

s'han inclòs 130 places de TU per a la promoció del Professorat Contractat Doctor i PPL 

que tinguen acreditació a TU fins a 31 de desembre 2024. Finalment, s’inclouen 3 places 

de PPL dintre del programa d’estabilització de Professorat Associat, amb vuit o més anys 

d'antiguitat i 103 places de CU per a la promoció interna del TU acreditat fins a 31 de 

desembre de 2024.  

A continuació el Vicerector es deté en els Criteris per al desenvolupament de la carrera 

docent del  PDI per al curs 2025-2026. Encara que bàsicament s'han mantingut els criteris 

i les finalitats, tal com s'està fent des de 2018, vol assenyalar algunes qüestions que són 

relativament diferents a altres moments. 

Pel que fa a la promoció del professorat Ajudant Doctor, explica que es podran cobrir les 

places que finalitzen el contracte fins al 31 de desembre de 2026. L’acreditació de la que 

disposen -o si no disposen d’ella-, definirà que vagen a places de TU o de PPL. Com a novetat 

interessant, destaca que s’ha considerat que aquell professorat Ajudant Doctor, que 

d'acord amb i seus criteris li corresponga la estabilització, però dispose del certificat I3 o 

R3, optarà a les places de la reserva d'estabilització d'Investigadors del 2023, encara 

pendent d'executar, amb la qual cosa s'alliberaran algunes places que passaran a ser per 

l’estabilització del professorat Associat.  

D'altra banda, en quant al professorat Contractat Doctor i PPL, que opten per ser TU, es 

tindran en compte estrictament les persones que estiguen en possessió de l’acreditació a 

31 de desembre de 2024 i no hi haurà una llista addicional d'acreditats amb posterioritat.  

Altra qüestió a destacar, es que en la Disposició addicional segona, s'assenyala com a 

requisit  disposar del nivell de València C1 per aquesta promoció a TU a data 31 de 

desembre de 2024. 
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En quant a la promoció interna del TU a CU es tindrà en compte exclusivament aquell 

professorat que dispose de l'acreditació a 31 de desembre de 2024 i que també tinga una 

antiguitat de dos anys a eixa data. Tots dos requisits s'hauran de complir d'una manera 

més estricta que en altres anys, tampoc en aquest cas hi haurà una llista addicional de 

persones acreditades, sinó que les possibles places no assignades s’executaran en l’any 

2026. La raó és que la previsió pressupostària per aquesta promoció supera en el doble 

la inicialment assignada per a 2025. 

Per acabar el Vicerector es refereix a la reserva de places per discapacitat i conclou la 

seua exposició posant-se a disposició dels presents per aclarir qualsevol qüestió que 

consideren. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

 

Se sotmet a votació la proposta del punt 3. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a 

favor, cap vot en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 

ACGUV 39/2025. “Aprovar la distribució de la taxa de reposició 
d’efectius per a l'any 2025”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex. 

 

ACGUV 40/2025. “Aprovar l’Oferta d'Ocupació Pública per a l'any 
2025 relativa a places dels cossos docents universitaris i de 
professorat permanent laboral”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 

 

Se sotmet a votació la proposta del punt 4. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a 

favor, cap vot en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 41/2025. “Aprovar els Criteris per al desenvolupament de 
la carrera docent del personal docent i investigador de la 
Universitat de València per al curs 2025-2026”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
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Abans de continuar amb el punt següent, el Vicerector fa un incís per informar que en el 

dia d'avui, s' enviarà als departaments i als centres totes les instruccions del procés de 

promoció, que tindrà com a principal data de finalització de la recepció de les propostes 

dels departaments el 16 d'abril, amb l'idea que les places, amb els seus perfils i tribunals, 

es puguen presentar al Consell de Govern de principi de juny. Igualment es procedirà a 

demanar l'autorització de la convocatòria de les places a la Generalitat Valenciana. 

 
5. Aprovació, si escau, de l'Oferta de Curs Acadèmic 2025/2026. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 

primerament anuncia que ens acompanya, amb permís de la Sra. Rectora, la cap de Secció 

de Planificació, del Servei de Recursos Humans de PDI, Mª Dolores Alepuz Anrubia, per si 

cal incorporar algun aclariment sobre la proposta que es presenta. 

 

Per començar, el Vicerector informa que la proposta d'OCA de Graus i Màster que es 

presenta, s'ha informat favorablement en la Comissió de Professorat i explica que els 

centres han anat traslladant en els últims dies les seues apreciacions i això ha fet que el 

document haja tingut modificacions d'última hora.  

Explica, pel que fa al procediment, que una vegada rebudes les propostes dels centres i 

després d'analitzar-les amb els criteris de OCA i tenint en compte consideracions al voltant 

de la disponibilitat de recursos docents, s'ha comunicat als centres les diferents propostes 

de modificació per contrastar-les amb ells. 

A més d'algunes al·legacions d'última hora, el Vicerector repara en la nomenclatura del 

Màster Universitari en Contaminació Ambiental i Ecotoxicologia que cal modificar en el 

document, a falta de l'enviament de les al·legacions a AVAP. 

De fet, informa que encara s'està pendent de qüestions relatives a les verificacions de títols 

i és possible que hi haja alguna modificació posterior. 

Finalment, en l'OCA quedarien pendents dues qüestions: d'una banda, la càrrega dels 

Treballs de Fi de Grau i de Fi de Màster, així com de les Pràctiques Externes en totes les 

seues diferents modalitats, que tindran una revisió d'ofici, donat que depenen del nombre 

d'estudiants matriculats. D'altra banda, queda pendent la revisió de la oferta lingüística 

segons els criteris de distribució entre valència i castellà que estan incorporats per 

aplicació del pla d'increment de la docència en valencià i que, una vegada aprovada l'OCA, 
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serà estudiada per el Servei de Llengües i Política Lingüística i caldrà que siga aprovada 

per aquest Consell de Govern. 

Dit açò, el Vicerector es posa a disposició per aclarir qualsevol dubte que puga sorgir. 

 

La Sra. Rectora pren la paraula per agrair el treball de totes i tots els que han col·laborat 

en la confecció de l'OCA i dona les gràcies a la Cap de Secció de Planificació del Servei de 

Recursos Humans de PDI, per la seua presència.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 42/2025. “Aprovar l'Oferta de Curs Acadèmic 2025/2026 
dels estudis de Grau i Màster”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex. 

 

6. Modificació de l'acord d'adscripció de places per a l'estabilització de personal 

investigador de programes d’excel·lència amb els certificats I3 o R3. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i 

Professorat, que recorda que al Consell de Govern del 10 de febrer, se va fer una inscripció 

de places per a l'estabilització del personal investigador del programa Ramón y Cajal i altres 

programes de excel·lència a les diferents àrees de coneixement.  

A partir d'aquesta inscripció, es va demanar als departaments els perfils i tribunals de les 

places afectades.  

No obstant, explica el Vicerector, en el transcurs d'aquesta petició, una de les 

investigadores que s'havia incorporat a este programa d'estabilització i que tenia una 

acreditació a PPL, ha passat a tindre una acreditació a TU i, per tant, cal fer el canvi de PPL 

a TU per a una plaça de l'àrea de coneixement d'Astronomia i Astrofísica. 

Per aquest motiu, es planteja este canvi de categoria de la plaça aprovada per acord de 

Consell de Govern, que va estar informat favorablement per la Comissió de Professorat. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 
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Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 43/2025. “Modificar l'acord d'adscripció de places per a 
l'estabilització de personal investigador de programes 
d'excel.lència amb els certificats I3 o R3”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 

 

 

7. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfils i tribunals de places per a 

l'estabilització de personal investigador de programes d’excel·lència amb els 

certificats I3 o R3. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 

comenta que, a partir de l’adscripció per àrees de coneixement de les diferents places per 

a la estabilització personal investigador amb el certificat R3 que ja ha assenyalat, es 

presenta aquesta proposta de perfils i tribunals. 

No obstant, el Vicerector vol incloure una modificació d'última hora referida a la plaça 7232 

de professorat TU de l'àrea de Física Teòrica, perquè en la Comissió de Professorat es va 

indicar que calia justificar el perfil investigador de Tecnologia Quàntica i informa que el 

departament ha remés aquesta justificació avui mateix. 

Amb aquesta modificació el Vicerector planteja l'aprovació dels perfils i tribunals de totes 

aquestes places de TU i de PPL per a la estabilització de personal d'investigació.. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Física, que vol destacar que estem 

en  l'Any Internacional de la Ciència i les Tecnologies Quàntiques. Explica que la Tecnologia 

Quàntica és una àrea molt nova, però que ja comença a ser consolidable, i que té el  

reconeixement internacional. 
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Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 44/2025. “Aprovar la convocatòria, perfils i tribunals de 
places per a l'estabilització de personal investigador de programes 
d'excel·lència amb els certificats I3 o R3”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 

 

 

8. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal de places de Professorat 

Permanent Laboral (OPO 2022 i OPO 2024). 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 

passa a exposar aquest punt. 

Per una banda, explica que hi ha una plaça de professorat Permanent Laboral (PPL) de 

l'oferta pública d'ocupació de 2022, que es va transformar per a la promoció d'un professor 

Ajudant Doctor en l'any 2022, que tenia pendent la seva acreditació i que diverses 

situacions de baixes que a dia d'avui encara no han finalitzat. No obstant, la plaça cal 

executar-la perquè no caduque. 

És per això que s'ha optat proposar, amb el vot favorable de la Comissió de Professorat, 

que el professor Ajudant Doctor que va quedar en últim lloc en la promoció l'any passat, 

puga promocionar sobre aquesta plaça i que la plaça que li correspondria en l'oferta de 

2025 passe a ser reservada per afavorir la promoció de l'altra persona.  

Per altra banda, afegeix que hi ha una plaça per la promoció d'un ajudant doctor, que se va 

aprovar l'any passat i que estava pendent d'execució. Ara se sotmet a aprovació el perfil i 

tribunal d'aquesta plaça que ja va ser informada favorablement l'any passat per la Comissió 

de Professorat. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 
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ACGUV 45/2025. “Aprovar la convocatòria, perfil i tribunal de 
places de Professorat Permanent Laboral (OPO 2022 i OPO 2024)”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 

 

9. Aprovació, si escau, de la Relació de Llocs de Treball del PDI de la UV corresponent 

a l'any 2024. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i 

Professorat, que en aquest cas, exposa la proposta de la relació de llocs de Treball de PDI, 

que recull, bàsicament, les places permanents de PDI, les d'Ajudant Doctor i els Associats 

Indefinits de la LOSU i una part d'algunes places de professorat d'Associat Temporal que 

tenien el caràcter d'estructural en el passat. 

És un document que es modifica de manera continua al llarg de tot l'any de manera que el 

que es presenta al Consell de Govern tots els anys, és l'estat d'un moment puntual de 

referència per explicar al Consell de Govern, quines són les modificacions produïdes al llarg 

de 2024.  

El Vicerector comenta que a la documentació que es troba a l'Aula Virtual, es pot veure  

l'evolució comparada de la plantilla, l’explicació dels diferents canvis que s'han produït i, per 

últim, la relació de llocs de treball sencera. 

Aquesta proposta que va a tindre informe favorable de la Comissió de Professorat per 

unanimitat, també va a ser acordada unànimement per les seccions sindicals en la Mesa 

Negociadora. 

Seguidament passa a detallar els aspectes de més relleu.  

De les 3877 places, al principi del any 2024, s'ha passat  a 3960, agafant com a referència 

el 31 de desembre de 2024. Això és un increment de 83 places de RLT que és 

perfectament justificable per les diferents qüestions que s'han anat abordant al llarg del 

l'any 2024, entre elles, per exemple, la dotació de les 50 places d'Ajudant Doctor del 

programa Maria Goyri, que se van aprovar en abril, o, per exemple, la reserva de places 

que se va a fer l'any passat, per a la estabilització del professorat del personal investigador, 
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la incorporació de places de la taxa reposició de sanitat al conveni de desadscripció de 

l'Escola d'Infermeria La Fe, està perfectament justificat i s'espera que també la Generalitat 

ho entendrà així perquè li hem de demanar autorització.  

Respecte als canvis que s'han produït, exposa que per tenir una idea dels grans números i 

per la magnitud de les qüestions que estem tractant en PDI, s'han recollint en esta RLT 

639 canvis, que evidentment comporten tota una tasca de gestió per banda del servei de 

PDI, dels departaments, de les comissions de selecció, etcètera.  

Aquests canvis son, en una part, formals, i explica que hi ha 120 casos que han passat de 

professorat Contractat Doctor a ser PPL, perquè així ho han sol·licitat els interessats. 

Per altra banda, també hi ha altres processos més significatius, com per exemple, les 209 

places que s'han modificat per afavorir la promoció del nostre personal en l'any passat. 

Places d'Ajudant Doctor que han passat a PPL i a titular de Universitat, o de PPL a TU i de 

TU a CU.  

També explica que hi ha 162 canvis motivats per la revisió de plantilla, per les jubilacions 

que, majoritàriament han passat a transformar-se en places de professorat d'Ajudant 

Doctor.  

Per acabar, com ja ha assenyalat, recorda que també estan les 50  incorporacions de 

places del programa d'atracció Maria Goyri, i encara queden pendents incorporar-ne les 

99 places d'aquest programa convocades per a l'any 2025. 

Acabada la seua intervenció, el Vicerector es posa a disposició del presents per a resoldre 

qualsevol dubte que puga sorgir. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 46/2025. “Aprovar la Relació de Llocs de Treball del 
Personal Docent i Investigador de la Universitat de València 2024”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
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10.  Aprovació, si escau, de Venia Docendi al professorat de centres adscrits. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 

explica que es tracta de la sol·licitud de tres venies, una per part de Florida Universitària i 

en els altres dos per part d'EDEM. 

Afegeix que s'ha demanat informe als departaments de la nostra universitat, als quals 

correspon la docència d'aquestes assignatures i en els tres casos s'ha aportat informe 

favorable dels departaments implicats i, per tant, no hi ha cap obstacle formal per la seva 

aprovació. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 47/2025. “Concedir la Venia Docendi de professorat 
sol·licitat pels centres adscrits EDEM Escuela de Empresarios i 
Florida Universitaria”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 

 

 

11.  Aprovació, si escau, del reglament de matrícula de la universitat de valència per a 

títols de grau i màster oficial. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que passa a exposar aquest 

punt. 

En primer lloc, explica que no es tracta pròpiament d'un nou Reglament de matrícula. La 

última versió d'aquest reglament és de l'any 2017 i el que s'ha fet és adequar-lo a 

normatives externes a la Universitat, com és el nou Decret de Preus Públics de la 

Generalitat de Valenciana i sobretot a la realitat de matrícula actual de la nostra universitat. 

En aquest sentit, recorda que s'ha canviat l'aplicació de matrícula. 

Fa un resum dels canvis més significatius i, en concret, la incorporació d’alguns aspectes 

que actualment estan desenvolupats en instruccions com ara l'ordenació de matrícula, que 
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no canvia però si s’explica amb més detall, i el tractament dels estudiants de mobilitat en 

el cas de que no tinguen incorporades les seues notes.  

La proposta de Reglament que es presenta té l'informe favorable de les Comissió d'Estudis 

de Grau i de Màster, de la Assessoria Jurídica i de la Comissió d'Estatuts, amb la qual cosa 

demana la seva aprovació. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 48/2025. “Aprovar el Reglament de matrícula de la 
Universitat de València per a títols de Grau i Màster oficial”, segons 
la documentació que s’adjunta com a annex. 

 

 

12.  Elecció, si escau, per a cobrir una vacant en la Comissió de Convivència, entre els 

membres del Consell de Govern, representants de l’estudiantat (art. 57 Codi 

Convivència i Bones Pràctiques UV). 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General, que presenta el punt fent 

referència al Codi de Convivència i Bones Pràctiques de la Universitat de València, aprovat 

per Consell de Govern el 9 de novembre de 2023 (ACGUV 300/2023) i publicat al DOGV 

de 18 de desembre de 2023. 

Explica que l’estudiant Víctor Estevan Martínez, membre del Consell de Govern, elegit pel 

Claustre en representació de l'estudiantat va causar baixa al perdre la vinculació amb la 

Universitat de València. 

Seguint l’article 4 del Codi, on s'indica que “Els membres de la Comissió de Convivència són 

elegits pel Consell de Govern, a proposta de la rectora o el rector… En el cas de l’estudiantat, 

els elegibles seran els seus representants en el Consell de Govern”, consultat amb els 

estudiants, la Sra. Rectora presenta com a candidat Joan Úbeda Gironés.  
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S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

La proposta se sotmet a votació secreta.  

De 45 vots emesos, hi ha 44 vots a favor i 1 vot en blanc, sense que haja volts nuls. 

A la vista del resultat es pren l’acord següent: 

 

ACGUV 49/2025. “Nomenar Joan Úbeda Gironés membre de la 
Comissió de Convivència de la UV, com a representant de 
l'estudiantat”.  

 

 

13.  Aprovació, si escau, de l’oferta de Títols Propis de la Universitat de València per al 

curs 2025-2026. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació 

Docent i Ocupació que passa a explicar que du a la consideració del Consell de Govern, la 

proposta de títols propis del curs 2025/2026.  

Es remet a la documentació que es troba dipositada a l'aula virtual i a grans trets, exposa 

que s'han presentat 205 títols, que per branques serien 7 en Arts i Humanitats, 82 en 

Ciències Socials i Jurídiques, 102 en Ciències de la Salut, 6 en Ciències, i 8 en Enginyeria i 

Arquitectura.  

D'aquests 205 títols, s’han aprovat 195.  

Les causes d’exclusió han segut perquè un d’ells té informe desfavorable perquè no 

compleix l'article 6. 2 del nostre reglament -hi ha un títol amb un contingut semblant- i els 

nou títols restants no s'ofereixen perquè no compleixen la normativa al voltant de l'oferta 

de dos anys, al no tenir suficient matrícula per a impartir-se.  

Per altra banda, dels 195 títols propis aprovats, hi ha 4 que no compten amb l'aprovació 

de la Junta o del departament. Al tractar-se de títols consolidats, la Vicerectora demana 

als membres del Consell el vot favorable, condicionat a que en el moment de que va a fer-

se l'oferta, estiga l'informe positiu per part de la junta o del Departament del qual depèn.  

Per altra banda, la Vicerectora vol comentar que tant a les subcomissions, com a la 

Comissió d'estudis de postgrau, es va donar informe favorable, amb una excepció, que 

passa a explicar. 
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En el cas del Màster de Formació Permanent en Direcció i Gestió de Centres de Serveis i 

Entitats Socials, que s’ofereix per segona vegada, -l’any passat es va oferir però no va tenir 

suficient matrícula- i en compliment del nostre reglament, la Vicerectora fa la proposta de 

l'oferta d'aquest màster, condicionada a si té matrícula suficient. Insisteix en que és una 

proposta excepcional, per sol·licitud expressa de les dues facultats implicades, que van la 

majoria de vots favorables en les subcomissions i en la Comissió d'Estudis de Postgrau.  

Finalment, la Vicerectora es posa a disposició del Consell de Govern per a comentar totes 

aquelles qüestions que es considere i demana el vot favorable d’aquest punt. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 50/2025. “Aprovar l’oferta de Títols Propis de la Universitat 
de València per al curs 2025-2026”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 

 

 

14.  Aprovació, si escau, de contractes de llicència de drets d’us i explotació. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Innovació i Transferència, que porta a la 

consideració del Consell de Govern un contracte de llicència que fa referència a un nou cep 

d'una bactèria làctica amb possibilitats d'ús en bioprotecció i control d’acidesa en 

viticultura.  

Explica que consten com a titulars la Universitat de València l'empresa Dominio de la Vega 

S.A. al 50% 

El contracte de llicència dels drets d’us i explotació recauria en l'empresa DANSTAR 

FERMENT A.G. que és una empresa dedicada a la investigació, selecció, desenvolupament, 

producció i venta de microorganismes per aplicacions varies, entre ells la enologia.  

Es tractaria d'un contracte de llicència temporal, de caràcter exclusiu, per autoritzar a 

l'empresa Danstar a l’avaluació de la viabilitat comercial de material biològic, com a pas 

previ, del contracte de llicència definitiu durant un període de 12 mesos.  
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Per acabar, la Vicerectora demana als presents, l'aprovació d'aquest punt. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 51/2025. “Aprovar el contracte de llicència dels drets d’us 
i explotació amb caràcter exclusiu del material biològic "cepa 
Lacticaseibacillus paracasei DV7D”, propietat de la Universitat de 
València (50%) i de Dominios de la Vega, S.L. (50%) a l’empresa 
DANSTAR FERMENT AG”, segons la documentació que s’adjunta com 
a annex. 

 

15. Aprovació, si escau, de l’informe de Seguiment de la Bústia de Queixes, 

Suggeriments i Felicitacions de la Universitat de València del curs 2023-2024. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la 

Informació, que inicia la exposició fent referència a l´article 5.1 e) del Reglament de 

funcionament de la Bústia de suggeriments, queixes i felicitacions de la Universitat de 

València que estableix que en el primer trimestre de l'any s’ha de presentar a aquest 

Consell de Govern l'informe dels resultats del curs i indica que aquest, es troba depositat a 

l'Aula Virtual per a la seua consulta.  

Afegeix que es tracta d'un informe extens, que a grans trets es podria detallar de la següent 

manera: 

Al curs 2023-2024, s'han rebut 778 comunicacions, de les quals és van admetre 690. 

D’elles, 68 són suggeriments (12.6%), 370 queixes (54.9%) i 252 felicitacions (32.5%), 

destacant que son majoritàriament comunicacions per part de l’alumnat (66%). 

Si ho analitzem per col·lectiu, les queixes són majoritàries per part de l'estudiantat, mentre 

que les felicitacions són majoritàries en el cas del PDI. 

Per sexe, reflecteix fonamentalment el que és la composició de la Universitat: algo més del 

60% procedeixen de dones i quasi el 40% d’homes.   

I per tipus de causa, el 35% són acadèmiques, l'element o el motiu que més es repeteix és 

el relacionat amb metodologies docents, el 23% és que es refereix a la gestió, 
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fonamentalment de tramitació i el 16% es refereix al tracte rebut, sobretot al nivell 

d'amabilitat. 

Per a finalitzar el vicerector conclou que la tendència quant al nombre de comunicacions, 

és estable després del pic que va haver-hi en pandèmia i el 83% són resoltes amb una 

mitjana d'11 dies laborables.  

Dit això, el Vicerector es posa a la disposició dels membres del Consell de Govern per a 

aclarir qualsevol qüestió que desitgen plantejar. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 52/2025. “Aprovar l’Informe de seguiment de la Bústia de 
Queixes, Suggeriments i Felicitacions de la Universitat de València 
del curs 2023-2024”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 

 

16.  Aprovació, si escau, d'autorització del contracte de “Neteja de diverses 

dependències de la Universitat de València (PCA25 - 202513-22)” en superar el 

valor estimat de dotze milions d'euros. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Economia i Infraestructures que inicia la 

exposició recordant que, tal com estableix la Llei de contractes del sector públic, quan 

l'import supera els 12 milions d'euros, l'òrgan de contractació, per a iniciar el procediment, 

ha de comptar amb l'aprovació de l'òrgan superior. En aquest cas, en tractar d'un contracte 

el valor estimat del qual ascendeix a 19 milions 954 mil euros, procedeix a sol·licitar 

aquesta autorització. Els detalls estan en la documentació dipositada a la plataforma d'Aula 

Virtual, però el més destacat és que s’està parlant d'un contracte que es desagregarà en 

8 lots, donant cobertura a pràcticament totes les instal·lacions de la Universitat, a excepció 

d’algunes instal·lacions que tenen els seus propis contractes de neteja.  

El contracte tindria una durada de 4 anys, entre l'1 de juny del 2025 i fins al 31 de maig 

de 2029. Excepcionalment, hi ha un lot, el contracte urgent de la neteja en l’Edifici Nau, que 

serà un poc més curt perquè acaba el 15 de juny de 2025. 
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La manera de calcular el valor estimat del contracte, explica el Vicerector, seria el càlcul 

del mateix sense IVA, al que s'afegeix un 20% per a donar cobertura a possibles modificats.  

El servei de neteja, respectuós amb Medi Ambient, la salut laboral i l'entorn, recull per lots, 

el Campus de Tarongers, l’edifici de Rectorat i Serveis Administratius, incloent l’espai Lluis 

Vives i les instal·lacions en locals de Hugo de Moncada, Parc Científic de Paterna, l'edifici 

Històric de la Nau, Servei d’Esports, Jardí Botànic, per adhesió, l’àrea de la fundació del 

Parc Científic de la Universitat de València, que és imputat a la seua pròpia comptabilitat, 

però que s'adhereix per a economia administrativa al contracte general, i les instal·lacions 

del Campus d’Ontinyent. 

Per acabar, el Vicerector demana vot favorable a aquest punt, que si és així, suposaria 

l’autorització de l'inici de l'expedient. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 53/2025. “Aprovar l'autorització del contracte de “Neteja de 
diverses dependències de la Universitat de València (PCA25 - 
202513-22)” en superar el valor estimat de dotze milions d'euros”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 

 

17.  Aprovació, si escau, d'autorització del contracte de “Construcció de l’edifici 

«Joaquim Català» en el Campus de Burjassot (PCA25 - 2025116)” en superar el 

valor estimat de dotze milions d'euros. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Economia i Infraestructures que indica que 

també es requisit l’aprovació del Consell de Govern per aquest punt, en aplicació de la Llei 

de Contractes, al superar 12 milions d'euros per a dur a terme dues construccions, 

situades al Campus de Burjassot.  

Una d'elles, la que tracta aquest punt, és l'edifici que ocuparà les actuals instal·lacions de 

l'edifici Joaquín Catalá i la proposta és la construcció, en el seu lloc, d'un edifici que estarà 
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compost per dos blocs. Un bloc bàsicament destinat a les instal·lacions dels estudis 

d’Optometria, la qual cosa al seu torn alliberarà espais que estan ocupant aquests estudis 

en altres espais del campus i l’altre bloc estarà destinat fonamentalment al Servei 

d'Esports, amb la qual cosa millorarà notablement les instal·lacions i la prestació d'aquest 

servei per als usuaris d’aquest Campus. Altra planta es destinarà als Serveis Generals per 

a l'alumnat i altra a la Unitat de Campus. 

El projecte contempla la demolició de l'actual edifici i la construcció dels nous edificis amb 

un pressupost que ascendeix a 10.754. 000 euros sense IVA, que contemplant a més el 

20% de possibles modificacions, supera els 12 milions d’euros. 

Per finalitzar informa que el termini d'execució de la licitació s'estableix en 20 mesos, des 

de la signatura del contracte.  

 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Degana de la Facultat de Dret felicita a la Universitat per poder portar aquests temes 

al Consell de Govern i per tota la inversió que esta fent-se en infraestructures per part de 

la Universitat.  

Però vol deixar constància la seua preocupació per la possibilitat o la viabilitat econòmica 

de totes les infraestructures que s’estan anunciant.  

En aquest Consell de Govern, en este punt i en el següents, hi ha algunes obres que 

pràcticament dupliquen, la licitació de la relació dels projectes anunciats.  

A més, tal i com ha informat la Sra. Rectora, està el projecte de la Facultat de Veterinària, 

que segons informació de premsa, és de més de 50 milions d'euros.  

Desconeix si hi ha algun tipus de previsió per a demanar un informe de viabilitat econòmica 

i li preocupa d'on se van a treure els fons per a totes aquestes modificacions que se van a 

fer avui. Finalment aprofita per reivindicar l’edifici de Serveis del Campus de Tarongers que 

està projectat actualment. 

 

La Sra. Rectora pren la paraula per contestar a la Degana e la Facultat de Dret, dient-li que 

al Campus de Tarongers està actuant-se ja. 



CONSELL DE GOVERN 11 DE MARÇ DE 2025 

 

 31 

Respecte a la Facultat de Veterinària, li contesta que el que està previst és la implantació 

dels  d'estudis de Veterinària. Encara és incerta la construcció d’un edifici, però, 

efectivament, explica que es requereixen moltes infraestructures, plantilla i que la quantitat 

que ha comentat al seu informe és per a fer el projecte en costos reals de l'aulari, els 

despatxos, laboratoris, granja, hospital etcètera, amb un compromís de finançament per 

part de la Generalitat Valenciana. 

Una vegada realitzat el projecte, amb la proposta d’una línia pressupostària específica de 

caràcter plurianual, explica la Sra. Rectora, es portarà a la Generalitat Valenciana perquè 

s'avalue. 

La Sra. Rectora recorda una reunió amb el President de la Generalitat Valenciana on va 

insistir en que la Universitat de València era la pitjor finançada de totes les Universitats 

Públiques Valencianes. 

Seguidament la Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Economia i Infraestructures 

que vol deixar clar que en els projectes especialment rellevants de cadascun dels Campus 

s'ha contemplat que tinguen una cobertura pressupostària, finançats amb les reserves que 

s'han anat generant durant una sèrie d'anys, a més de tindre les dotacions corresponents 

de cada exercici per al capítol d'inversions pròpies. 

 Amb això, explica, les reserves de crèdit que cal fer per a llançar qualsevol d'aquestes 

licitacions estan cobertes. Si no fos així, no es podria fiscalitzar. 

Per acabar, el Vicerector deixa clar que la viabilitat pressupostària està garantida. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 54/2025. “Aprovar l'autorització del contracte de 
“Construcció de l’edifici «Joaquim Català» en el Campus de 
Burjassot (PCA25 - 2025116)” en superar el valor estimat de dotze 
milions d'euros”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
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18.  Aprovació, si escau, d'autorització del contracte de “Construcció d'un nou edifici per 

a la Facultat de Ciències Biològiques (PCA25 - 2024085)” en superar el valor 

estimat de dotze milions d'euros. 

La Sra. Rectora dona la paraula novament al Vicerector d’Economia i Infraestructures, que 

explica que també en aquest punt es tracta un contracte d'obres que, per la seua 

envergadura, supera el llindar dels 12 milions d'euros i requereix aprovació dels membres 

del Consell de Govern.  

Explica que en aquest cas, el valor estimat ascendeix a més de 40 milions, IVA exclòs, tal i 

com es pot consultar a l'Aula Virtual.  

Al fil de l'aclariment del comentari de la Degana de Dret, les valoracions estimades es fan 

segons preus del IVE, i recorda que en els darrers anys els preus han tingut alteracions 

com a conseqüència de la crisi del Golf, a la guerra d'Ucraïna, els problemes amb d'estret 

de Suez, etcètera i en ocasions les administracions s’han quedat amb licitacions desertes. 

No obstant, va haver un efecte correcció l'any 2022, que ha reduït els preus al voltant d'un 

15 a un 20% per davall del preu de licitació. I explica que això és perquè els costos dels 

materials de construcció s'han moderat, cosa que permet que apareguen ofertes més 

competitives. 

Cal tenir en compte que, alguns d'aquests projectes, per l'envergadura que tenen i per la 

reputació que donen a les empreses constructores, es publiquen en el DOUE, Diari oficial 

de la Unió Europea, i a vegades porten concurrència d'empreses més enllà d'empreses 

nacionals. 

En el que seria el contracte ens ocupa, es té com objecte construir un nou edifici al costat 

de les instal·lacions actuals de la Facultat de Ciències Biològiques, al Campus de Burjassot-

Paterna.   

L'edifici es dotarà bàsicament de laboratoris d'investigació per als diferents departaments 

de la facultat, especialment per als investigadors adscrits a Institut de Biotecnologia i 

Biomedicina (BIOTECMED). A més, els espais destinaran una planta de laboratoris docents 

en el primer nivell, una estructura de Deganat, serveis generals i administratius en la planta 

baixa, i també aules. A la planta del semisoterrani, aules i espais docents, i hi haurà 

cambres refrigerades, magatzems i altres, espais de suport en la planta sotan. Aquest 

edifici, s'ha denominat de moment "Edifici H". 
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Per acabar comenta que té un termini d'execució, una vegada signat el contracte, de 30 

mesos i al valor estimat del contracte, caldria afegir un increment del 20% de possibles 

modificats. No obstant, una vegada aprovat el projecte i una vegada llançada la licitació, 

s'intentarà minimitzar que hi haja canvis que puguen encarir el preu de la de l'obra.  

 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Biològiques, que vol 

agrair l'esforç que es està fent la construcció d'aquest edifici. Entenen que és una 

necessitat històrica que tenen a la seua Facultat i que posen en valor el potencial, no sols 

pel volum de la seua docència, sinó també de la seua recerca.  

Com bé ha indicat el vicerector, l'edifici inclourà dues plantes per a l'Institut de Biotecnologia 

i Biomedicina, un institut de la Universitat que no té un lloc físic ara mateix i que porta ja 

uns anys en funcionament amb grups de recerca de relleu, ara com el darrer Premi 

Nacional d'Investigació en l'àrea de la Biomedicina, el Premi Santiago Ramón y Cajal, que 

ha recaigut en la professora de la facultat, Isabel Fariñas, i que és un bon exemple de la 

tasca que es fa en la facultat. 

 

Acabada la intervenció, se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 

42 vots a favor, cap vot en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 55/2025. “Aprovar l'autorització del contracte de 
“Construcció d'un nou edifici per a la Facultat de Ciències 
Biològiques (PCA25 - 2024085)” en superar el valor estimat de 
dotze milions d'euros”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
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18bis. Aprovació, si escau, de la signatura dels contractes patrimonials entre la 

Universitat de València i el Consejo Superior de Investigaciones Científicas (CSIC), 

per a la constitució gratuïta d'un dret de superfície en una parcel·la per a la 

construcció de l'edifici per a albergar la nova seu del “Centre d'Investigacions sobre 

Desertificació” i per a la constitució gratuïta d'un dret de superfície en una parcel·la 

per a la “construcció i instal·lació d'un laboratori de contenció biològica de nivell 3 

(NCB3)”. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Economia i Infraestructures, que aclareix  

que, encara que en un primer moment es va contemplar incloure aquest punt en convenis 

i contractes, per l'envergadura i transcendència d'aquests contractes, era convenient que 

formés part d’un punt de l’ordre del dia d’aquest Consell per sotmetre'l a aprovació també 

per separat.  

Es tracta de dos contractes de cessió d'ús del sòl de la Universitat de València, perquè la 

construcció es realitze per una altra entitat de dret públic, un organisme públic com és el 

CSIC, fonamentalment encaminada a construccions de les quals es beneficiaran els 

nostres Instituts Mixts i també els nostres propis investigadors, i recorda el Vicerector que 

ja es va fer una dinàmica equivalent per a la construcció de l'accelerador de partícules per 

a investigació en la hadronterapia o contra càncer per a l'Institut de Física Corpuscular 

(IFIC).  

En primer lloc, presenta un contracte per a la construcció de un nou edifici per al Centre 

d'Investigació sobre la Desertificació, en el qual participen tant en CESIC com la Universitat 

de València. 

En aquest cas, la Universitat cediria una parcel·la dins del que seria l'espai que hem 

catalogat com a Unitat d'Edificació 2, on també anirà precisament l'accelerador de 

partícules de l'IFIC (Institut de Física Corpuscular), i aquest centre que és traslladaria des 

de les instal·lacions que ara mateix existeixen a Moncada, instal·lacions amb greus 

deficiències en opinió i valoració de tots.  

El període de vigència de cessió d'aquesta parcel·la per a l'edifici que allí construeix el CSIC 

és de 50 anys, retornant tant la parcel·la com l'edifici a la Universitat de València en el seu 

conjunt.  
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Per tant, el CSIC assumiria la construcció i equipament de l'edifici i els terrenys els cediria 

la Universitat de València. 

En les condicions, s'estableix un termini màxim de 5 anys perquè la construcció estiga 

acabada i en el cas que això no es produïra, la cessió decauria. Per altra banda, la 

Universitat es reserva la facultat d'inspeccionar els béns a l'efecte d'aquesta cessió per a 

comprovar que són utilitzats d'acord amb els termes d'aquesta.  

I en segon lloc, presenta la cessió d’un espai per a destinar un laboratori de seguretat 

biològica, nivell tres, en alguns àmbits es qualifica com P3, en el Conveni Contracte de 

Cessió Patrimonial en NCB3.  

Aquest espai i aquest edifici, al igual en els mateixos termes que abans, el CSIC assumiria 

la construcció i equipament de l'edifici i els terrenys els cediria la Universitat de València. 

Acaba el Vicerector explicant, com a singularitat, que aquest edifici, una vegada finalitzat, 

tindrà ús prioritari per als investigadors del nostre institut mixt de Biologia Integrativa de 

Sistemes (I2SYSBIO) i per al CSIC, però la resta de personal d'investigació, tant de la 

Universitat com del CSIC, podrà utilitzar les instal·lacions en les mateixes condicions, un 

avantatge important, tenint en compte que ara mateix l'únic laboratori d'aquestes 

característiques que està disponible, situat en l'Avinguda de Catalunya, en el que seria la 

Direcció General de Salut Pública, pertany a la Generalitat Valenciana.  

 

Per tot l’exposat, el Vicerector demana l’aprovació d’aquest punt. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 

ACGUV 56/2025. “Aprovar la signatura dels contractes 
patrimonials entre la Universitat de València i el Consejo Superior 
de Investigaciones Científicas (CSIC), per a la constitució gratuïta 
d'un dret de superfície en una parcel·la per a la construcció de 
l'edifici per a albergar la nova seu del “Centre d'Investigacions 
sobre Desertificació” ”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
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ACGUV 57/2025. “Aprovar la signatura dels contractes 
patrimonials entre la Universitat de València i el Consejo Superior 
de Investigaciones Científicas (CSIC), per a la constitució gratuïta 
d'un dret de superfície en una parcel·la per a la construcció i 
instal·lació d'un laboratori de contenció biològica de nivell 3 
(NCB3)”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 

 

19.  Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretària General, que passa a relacionar els convenis 

que es proposen per la seua subscripció, recordant que la documentació està dipositada 

a l’Aula Virtual per la seua consulta. 

 

Per part de la Vicerectora d’Estudis, presenta el següents: 

- Model de conveni per a la realització de tesis amb menció industrial. 

- Model de conveni per a la realització de tesis en règim de cotutela internacional. 

 

Per part de la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació Docent i Ocupació , 

presenta els següents: 

- Conveni de cooperació educativa per pràctiques externes entre la Universidad de 

Málaga i la Universitat de València.  

- Conveni de col·laboració per a la realització de pràctiques acadèmiques externes 

entra la Universitat de València i la conselleria d’Innovació, Indústria, Comerç i 

Turisme. 

- Conveni de cooperació educativa per pràctiques externes entre la Universitat de 

València i la Universitat del País Vasco/Euskal Heriko Unbersitatea (Facultat de 

Ciència i Tecnologia). 

- Conveni entre el Ministeri per a la Transició Ecològica i el ret demogràfic i la 

Universitat de València per a la realització del Programa Campus Rural de 

pràctiques universitàries al medi rural. 
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- Addenda de pròrroga al Conveni de cooperació eductiva per a pràctiques externes 

entre la Universitat de València i la Fundació Científica AECC. 

 

Per part del Vicerectorat d’Investigació, presenta el següent:  

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i l'Associació de Joves 

Empresaris de la província de València (AJEV) per a l'execució del Programa Joves 

Emprenedors 

 

Per part de la Vicerectora d’Innovació i Transferència, presenta els següents: 

- Conveni entre la Universitat de València – Estudi General i el Centro de Investigación 

Príncipe Felipe per la creació de la Unitat Mixta d’Investigació “Medicina de 

precisión, genómica y otras ómicas: Preci-omics”. 

- Conveni entre la UVEG i el Consorci Espacial Valencià (VSC) per la col·laboració en 

el Laboratori de Radiofrequ ̈.ncia de Alta Potència VSC-ESA 

 

Per part del Vicerectorat d’Internacionalització i Multilingüisme, presenta els següents: 

- Informe de la firma del conveni entre la Universitat de València i la Università per 

Stranieri de Perugia. 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Central de 

Chile (Xile). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad Santiago 

de Cali (Colòmbia). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Wolaita Sodo University 

(Etiòpia). 

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Great Lakes University 

Kisumu (Kenya). 

 

Per part de la Vicerectora Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable, presenta el següent: 
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- Conveni entre la Universitat de València i l’Academia de Fisioterapia de la Comunitat 

Valenciana 

 

Finalment, la Secretaria General presenta el següent: 

- Protocol general d’actuació entre la Universitat de València Estudi General i el 

Centro Nacional de Inteligencia (CNI). 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula el Degà de la Facultat de Ciències Matemàtiques, que vol 

tenir més informació al voltant dels models de convenis presentats pel Vicerectorat 

d’Estudis, preguntant per l'oportunitat o la necessitat d'adaptar els existents. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Directora de l’Escola de Doctorat que, respecte als 

models de convenis presentats per a la realització de tesis en règim de cotutela 

internacional i per a la realització de tesis amb menció industrial, comenta que el motiu 

perquè es presenten aquests models és per adaptar-los al nou Reial Decret d’Estudiants 

de Doctorat. 

La Directora explica que bàsicament, els canvis consisteixen en que abans s’estipulava que 

per a fer una cotutela era necessari una estada mínima de 9 mesos i ara s'estableixen 6 

mesos. En quant al conveni de Menció Industrial, abans també establia un període de 

contractació amb l'empresa, que ara canvia a, com a mínim, 1 any de contracte. 

 

Seguidament la Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Internacionalització i 

Multilingüisme, que vol explicar, respecte a l’informe de la firma del conveni entre la 

Universitat de València i la Università per Stranieri de Perugia, que ha exposat la Secretaria 

General, que es tracta d’una gestió que ha calgut fer prèviament a la aprovació del Consell 

de Govern. 

Aquesta Universitat, diu el Vicerector, és la que avala els exàmens oficials d'Italià en la 

nostra Universitat, i com que el termini de la convocatòria es va establir a finals de febrer, 

calia signar el conveni abans perquè poguessin participar en els exàmens els membres de 



CONSELL DE GOVERN 11 DE MARÇ DE 2025 

 

 39 

la nostra Comunitat Universitària. A més, afegeix que no es tractaria d'un nou conveni, sinó 

de la pròrroga d’un conveni anterior que ja va passar per Consell de Govern. 

Fetes aquestes intervencions, per assentiment dels membres del Consell, es prenen els 

acords següents: 

 

ACGUV 58/2025. “Aprovar el Model de conveni per a la realització 
de tesis amb menció industrial”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 59/2025. “Aprovar el Model de conveni per a la realització 
de tesis en règim de cotutela internacional”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 60/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
cooperació educativa per pràctiques externes entre la Universidad 
de Málaga i la Universitat de València”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 61/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració per a la realització de pràctiques acadèmiques 
externes entra la Universitat de València i la conselleria 
d’Innovació, Indústria, Comerç i Turisme”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 62/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
cooperació educativa per pràctiques externes entre la Universitat 
de València i la Universitat del País Vasco/Euskal Heriko 
Unbersitatea (Facultat de Ciència i Tecnologia)”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 63/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni 
entre el Ministeri per a la Transició Ecològica i el ret demogràfic i 
la Universitat de València per a la realització del Programa Campus 
Rural de pràctiques universitàries al medi rural”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 64/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, la Addenda de 
pròrroga al conveni de cooperació eductiva per a pràctiques 
externes entre la Universitat de València i la Fundació Científica 
AACC”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
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ACGUV 65/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el Conveni 
entre la Universitat de València – Estudi General i el Centro de 
Investigación Príncipe Felipe per la creació de la Unitat Mixta 
d’Investigació “Medicina de precisión, genómica y otras ómicas: 
Preci-omics””, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 66/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el Conveni 
entre la UVEG i el Consorci Espacial Valencià (VSC) per la 
col·laboració en el Laboratori de Radiofreqüència de Alta Potència 
VSC-ESA”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 67/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el Conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i l'Associació de 
Joves Empresaris de la província de València (AJEV) per a 
l'execució del Programa Joves Emprenedors”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 68/2025. “Informar al voltant de la firma del conveni entre 
la Universitat de València i la Università per Stranieri de Perugia”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 69/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el Conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad 
Central de Chile (Xile)”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 70/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el Conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad 
Santiago de Cali (Colòmbia)”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex. 
 
ACGUV 71/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el Conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Wolaita Sodo 
University (Etiòpia)”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 72/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el Conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Great Lakes 
University, Kisumu (Kenya)”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex. 
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ACGUV 73/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el Conveni 
entre la Universitat de València i l’Acadèmia de Fisioterapia de la 
Comunitat Valenciana”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 74/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el Protocol 
general d’actuació entre la Universitat de València Estudi General 
i el Centro Nacional de Inteligencia (CNI)”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 

 

20.  Torn obert de paraules. 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i com que no hi ha intervencions, ni hi ha més 

assumptes que tractar, agraeix als presents el seu treball i esforç i recorda als presents 

que la sessió del proper Consell de Govern està prevista per al 15 d’abril de 2025. 

A continuació clou la sessió, a les 11.05 hores, de la qual cosa, com a Secretaria General, 

estenc aquesta acta. 

 

 

 

 

 

María Vicenta Mestre Escrivá 

Rectora 

María Elena Olmos Ortega 

Secretaria General 

 

 


